



师资队伍

学院首页 / 师资队伍 / 教職員工 / 管理 / 正文

教職員工

王维芳

发布时间：2018年11月30日 17:00 点击：506次

师资概况

教職員工

杰出人才

人才引进

优秀教师专访



个人简介:

王维芳，博士，副教授（六级），硕士生导师。主要研究方向为森林经理及3S技术应用。主持十三五重点研发项目任务、国林业局规划设计院课题、黑龙江省博士后资助项目、主持国家高技术研究发展计划(863计划)子课题等。发表论文25篇，出版专著1部，获黑龙江省教学优秀成果二等奖、黑龙江省科技进步二等奖、黑龙江省科技进步三等奖各一项，获东北林业大学“三育人”工作先进个人，获东北林业大学优秀教学质量二等奖等。主讲地理信息科学、野生动物与自然保护地管理等专业（学科）课程。截至目前指导毕业硕士15人。

代表性成果:

1. 王维芳, 王琪, 李国春. 基于气象模型的黑龙江省植被净第一性生产力, 东北林业大学学报, 2009, 37 (4) : 27-29
2. 王维芳, 宋丽楠, 隋欣. 帽儿山林场森林生物量估测及时空动态格局分析, 东北林业大学学报, 2010, 38 (1) : 47-49
3. 王维芳, 吕世颖, 李国春. 黑龙江省植被净第一性生产力动态分析, 东北林业大学学报, 2013, 41 (1) : 24-26
4. 王维芳, 矫欣航, 李国春. DEM分辨率对大兴安岭林区水土流失评价结果的影响, 东北林业大学学报, 2018, 46 (4) : 23-28
5. 2001年, 黑龙江省教学优秀成果二等奖
6. 2002年, 黑龙江省科技进步三等奖
7. 2005年, 黑龙江省高校科学技术二等奖
8. 2009年, 黑龙江省科技进步二等奖
9. 2009年, 东北林业大学“三育人”工作先进个人。
10. 2015年, 东北林业大学优秀教学质量二等奖

联系方式: weifangwang@126.com

Wang Weifang, Ph.D., Associate Professor (Level 6), Master's Tutor. The main research directions are forest management and 3S technology applications. Host the task of the 13th Five-Year R&D Project, the Planning and Design Institute of the State Forestry Administration, the Postdoctoral Fellowship Program of Heilongjiang Province, and the Subproject of the National High-Tech Research and Development Program (863 Program). Published 25 papers, published 1 monograph, won the second prize of Outstanding Teaching Achievements in Heilongjiang Province, the Second Prize of Heilongjiang Science and Technology Progress Award, and the third prize of Heilongjiang Province Science and Technology Progress Award, and was awarded the Advanced individual of "Three Education" work of Northeast Forestry University; won the Second Prize of Excellent Teaching Quality of Northeast Forestry University. Master professional (disciplinary) courses of geographic information science, wildlife and nature reserve management major. Up to now, her 15 graduates have master's degree.

1. Wang Weifang, Wang Qi, Li Guochun. Net Primary Productivity of Vegetations in Heilongjiang Province Based on Meteorological Model. Journal of Northeast Forestry University. 2009, 37(4).27~29
2. Wang Weifang, Song Linan, Sui Xin. Estimation of Forest Biomass and Its Temporal and Spatial Distribution Patterns in Maershan Forest Farm, Heilongjiang Province, Journal of Northeast Forestry University. 2010, 38(1). 47~ 49
3. Weifang, LüShiying, Li Guochun. Dynamic Analysis of Net Primary Productivity in Heilongjiang Province, China, Journal of Northeast Forestry University. 2013, 41(1). 24~26
4. Wang Weifang, Jiao Xinhang, Li Guochun. Influence of DEM Resolution on Soil and Water Loss Evaluation in Daxing' an Mountains. Journal of Northeast Forestry University. 2018, 46(4). 23~28
5. Heilongjiang Provincial Second Prize of Excellent Teaching Achievement in 2001
6. Heilongjiang Provincial Science and Technology Progress Third Prize in 2002
7. Heilongjiang Provincial University Science and Technology Second Prize in 2005
8. Heilongjiang Provincial Science and Technology Progress Second Prize in 2009
9. Advanced individual of "Three Education" work of Northeast Forestry University in 2009,
10. Second Prize of Excellent Teaching Quality of Northeast Forestry University in 2015

友情链接



—相关链接— ▼

手机版

东北林业大学林学院 版权所有 地址：中国 黑龙江省哈尔滨市香坊区和兴路26号 邮编：150040